香港環境卓越大獎

Hong Kong Awards for Environmental Excellence

金獎 Gold Award

中小企界別 — 商舖及零售業 SMEs – Shops and Retailers



有木幾人有限公司 — 對得住地球基地

Organic We Limited - Organic We

對得住地球基地堅信,環保是由心靈出發, 以至個人生活及公司企業文化,最終能夠 向整個社會延伸。公司希望能透過工作及 生活上的每個細節,達到關愛環境及把垃圾 重塑為有用資源的宗旨,做到真正「對得住 地球」。

Organic We upholds the belief that environmental protection starts from one's heart to every aspect of one's life and further to corporate culture, and eventually penetrates into the whole society. The Company hopes to achieve, through every detail at work and living, the mission of caring for the environment and transforming waste into reusable resources and becoming truly responsible for the earth.



收集舊傢俬、裝飾品、紙袋、泡沫包裝紙和紙箱於 店舖內重用,從而延長資源的壽命。

Collecting old furniture, decorations, paper bags, bubble wraps and cardboard boxes for reuse in the shop to maximise the lifespan of resources.



與供應商合作推出舊瓶回收計劃,並為退回乾淨 空瓶的客戶於下一次購物時提供折扣。

Partnering with suppliers to launch an old bottle recycling programme and offering discount upon next purchase to customers who have returned clean empty bottles.



透過在社區層面實施社區收購環保酵素計劃,鼓勵公眾積極製造及使用環保酵素,以減少廚餘,並向酵素提供者提供現金券以作鼓勵。

Encouraging the public to actively make and use environmental enzymes and reduce food waste through launching an environmental enzyme detergent collection programme at community level and offering the providers with cash coupons as encouragement.